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Indiener: A. Delvoye 

Datum indiening: 16 mei 2025 
 

Vraag: Livestream commissies: stand van zaken 
 

Antwoord college 
De Stad beschikt momenteel – buiten de raadzaal - niet over een 

vergaderzaal die ‘livestreamen’ van een fysieke vergadering mogelijk maakt. 
 

Wat de toegankelijkheid betreft van het stadhuis voor burgers die een 

fysieke raadscommissie willen bijwonen, zal bekeken worden met de 
Onthaaldienst (front-office) en met de verantwoordelijke ambtenaar van de 

desbetreffende commissie, wat er op dit vlak mogelijk is. 
 

Op de gemeenteraad van 24 februari 2025 werden de krijtlijnen vastgelegd 
voor de commissiewerking dit jaar. Daarin werd o.m. bepaald dat er enkel 

nog videoverslagen zouden zijn van commissievergaderingen die via Teams 
plaatsvinden. 

 
Tot slot kunnen we nog meegeven dat het college van burgemeester en 

schepenen de voorzitter van de gemeenteraad verzocht heeft om, in overleg 
met een vertegenwoordiging van de politieke fracties en een 

vertegenwoordiging van het college, een nieuw voorstel uit te werken rond 
opzet en werking van de raadscommissies vanaf 2026. De huidige 

commissiewerking en de evaluatie ervan zal dus deel uitmaken van een 

politiek overleg in de loop van de komende maanden. 
 

Mechelen, 2 juni 2025 

 

 
Gert Eeraerts Bart Somers  

algemeen directeur burgemeester  


